
Protokół Nr LX/23 

z  sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 23 lutego 2023 roku. 

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 r. o godz. 13,00, a zakończono o godz. 15,30 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 
Obecni: 

1. Jan Czarnecki 

2. Zygmunt Ryszard Czarny 

3. Marek Dąbrowski 

4. Jadwiga Durejko 

5. Aneta Flis 

6. Paweł Iwanicki 

7. Edward Joachimiak 

8. Janina Kamińska 

9. Wincenty Seweryn Kilian 

10. Józef Łastowski 

11. Marta Elżbieta Matkowska 

12. Robert Matkowski 

13. Wiesław Natkaniec  

14. Witold Zbigniew Perski 

15. Adam Prankiewicz 

16. Czesław Jan Rogosz 

17. Wioletta Agnieszka Szukajło 

18. Tomasz Michał Tomczak 

19. Łukasz Michał Walkowiak 

20. Marcin Andrzej Walkowiak 

21. Ryszard Tadeusz Wilant 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

Porządek obrad, wraz z załączonymi materiałami, jakie otrzymali radni na 7 dni 

przed sesję, stanowi załącznik nr 1.  

W sesji uczestniczyło 18   radnych. Lista obecności – załącznik nr 2. Raport 

obecności z systemu eSesja – załącznik nr 3.   

Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik nr  4.   

Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr  5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert 

Matkowski.   

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym 

nagrania wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część 

protokołu.  



Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski, działając zgodnie  

z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej 

Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

- radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

- burmistrza Trzcianki pana Krzysztofa W. Jaworskiego,  

- sekretarz gminy Alinę Matkowską, 

- skarbnika gminy panią Joannę Zieńko,  

- radcę prawnego panią Danutę Ciesielską, 

- kierownika referatu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich panią Joannę  

  Noji, 

- kierownika referatu Planowania i Gospodarki Nieruchomościami pana Marcina  

  Buśkę,  

- kierownika referatu Promocji panią Iwonę Moraczyńską-Lilleeng, 

- inspektora ds. ochrony środowiska pana Jacka Kowalskiego, 

- inspektora ds. obrony cywilnej i wojskowości panią Małgorzatę Wojtaszyn, 

- inspektora ds. obsługi Rady Marzenę Domagałę 

- mieszkańców i pracowników urzędu, oglądających sesję za pośrednictwem  

  internetu. 

Przywitał zaproszonych na sesję gości: 

- dowódcę 122 Batalionu Lekkiej Piechoty w Dolaszewie, wchodzącego w skład 

Wojsk Obrony Terytorialnej, ppłk Macieja Betkę, 

- dowódcę Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej PSP w Trzciance pana Damiana 

Majewskiego. 

 

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia, w sesji uczestniczyło   

17 radnych. Nieobecni w tym momencie radni A. Prankiewicz, J. Kamińska,  

M. Dąbrowski i W. Natkaniec. 

Przewodniczący poinformował, że o głos na sesji, zgodnie ze statutem gminy 

Trzcianka, poprosił mieszkaniec Trzcianki.   

 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad wraz z materiami radni otrzymali na 7 dni przed sesją. 

Przewodniczący Rady prosił o uwagi do porządku obrad.  

 



W dyskusji wzięli udział: 

- Jadwiga Durejko zwróciła się z prośbą do radnych o wyłączenie z porządku 

obrad poz. 10, tj. projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północno-zachodniej 

części miasta Trzcianki i części obrębu Dłużewo. Uzasadniła, iż będzie to 

wydatek bieżący i są pilniejsze sprawy, a ponadto projekt dotyczy terenów przy 

ul. Za jeziorem. Na ostatniej sesji uznano za zasadną skargę na działania 

burmistrza na tym rejonie. Sprawy na dzień dzisiejszy nie są zamknięte, nie są 

wyjaśnione. Przypieczętowuje się coś, co nie zostało do końca zamknięte  

i wyjaśnione. Prosił o wyłączenie tego punktu poprzez głosowanie.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski odniósł się do wypowiedzi radnej J. Durejko 

wyjaśniając między innymi, że projekt uchwały dotyczy przystąpienia do 

sporządzenia planu miejscowego dla terenu, który znajduje się za jeziorem 

Sarcze, między opracowanymi już planami a będącymi już na ukończeniu 

opracowywania. Kończy się opracowanie planów przy części wschodniej jeziora 

oraz ul. Gorzowskiej oraz części przy kanale, a proponowany plan jest ostatnim 

elementem tej części terenu. Plan obejmuje tereny obrębu Dłużewo, którego 

mieszkańcy od dłuższego czasu sugerują określenie sposobu zagospodarowania 

terenu, a szczególnie dróg. Sołectwo Sarcz nie ma możliwość wydawania 

środków na wzmacnianie dróg kruszywem, gdyż drogi są własnością prywatną. 

Propozycja tego planu, jest jedną  z wielu, które są szykowane. 

Najprawdopodobniej to już kolejna rada będzie przyjmowała ten plan. Temat 

był omawiany na komisjach i żadna z komisji nie przyjęła takiego wniosku. 

Projekt uchwały jest w dużej mierze efektem wniosków płynących z sołectwa 

Sarcz. Plan musi być zgodny ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania. W przypadku nie objęcia tego obszaru planem, nadal będą 

wydawane warunki zabudowy.  

 

W trakcie wypowiedzi burmistrza odbyła się dyskusja nt. wyświetlenia mapy 

terenu, o którym mowa w dyskusji.   

- Danuta Ciesielska przypomniała zapis § 15 ust. 1 pkt 2 litera b statutu gminy 

Trzcianka dot. udzielania głosu burmistrzowi lub osobom przez niego 

wskazanym poza kolejnością.  



- Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że jest wniosek formalny, który radni 

muszą przegłosować.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski kontynuując zwrócił uwagę, że na tym obszarze 

są przewidziane w studium konkretne kierunki zagospodarowania  

i przyjmowany plan będzie musiał być zgody z tymi kierunkami. Przy obecnym 

stanie prawnym, jako burmistrz, będzie wydawał warunki zabudowy na tym 

terenie.  Zapisy planu, który byłby przyjęty może w perspektywie 2-3 lat, będą 

wiążące dla właścicieli tego terenu. Ponadto na tym terenie, decyzją Rady, będą 

realizowane SIM. Podjęcie planu usprawni proces inwestycyjny.  

- Robert Matkowski zwrócił uwagę, że to wszystko powinno paść przy 

omawianiu projektu, nie chciałby wyrokować jak radni zagłosują nad 

wnioskiem radnej J. Durejko. Szanuje głos, jako przeciw i chciałby przejść do 

głosowania, a to wszystko winno paść przy omawianiu uchwały.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski uzupełnił, że nie wszystkie projekty uchwał 

trafiają do radnych, wyjaśniając, że takim projektem był projekt dot. parku 

krajobrazowego, który został zmieniony i zupełnie inny był procedowany przez 

radnych. Dobrze byłoby gdyby rada gminy dyskutowała nad projektami uchwał, 

a nie zdejmowała z porządku obrad.  

- Robert Matkowski wyjaśnił, że kwestia uchwały w sprawie parku krajobrazo-

wego była w kompetencjach rady. Burmistrz przygotował swój projekt, 

natomiast z racji należącej do rady kompetencji w zakresie podjęcia decyzji  w 

tej sprawie, jako przewodniczący rady, przygotował projekt pod obrady.   

- Krzysztof Wojciech Jaworski uzupełnił, że projekt został przekazany do biura 

rady aby wszyscy radni zapoznali się z tym projektem.  

Głosowano w sprawie: 

Wniosek radnej J. Durejko: wykreślenie punktu 10. Projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla północno-zachodniej części miasta Trzcianki i części obrębu 

Dłużewo. 

Wniosek przyjęto. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Edward Joachimiak, Wincenty 

Seweryn Kilian, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, 

Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (5) 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Józef Łastowski, Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LVIII/23 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 26 stycznia 2023 r. 

4. Wojska Obrony Terytorialnej i Obrona Cywilna – współpraca gminy  

i stopień przygotowania przed zagrożeniami wewnętrznymi i zewnętrznymi 

oraz usuwania następstw klęsk żywiołowych. Zasoby i struktura. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2023-2035. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

7. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVI/118/15 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży 

lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Trzcianka oraz bonifikat 

przysługujących ich nabywcom. 

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/463/14 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie przystąpienia gminy 

Trzcianka do stowarzyszenia Polski Związek Emerytów, Rencistów  

i Inwalidów . 

9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXVII/514/14 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 23 października 2014 r. w sprawie przystąpienia gminy 

Trzcianka do stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Trzciance. 

10. Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego na terenie gminy Trzcianka. 

11. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/145/04 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 24 marca 2004 r. w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady 

Miejskiej Trzcianki. 

12. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

13. Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

14. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 



15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr LVIII/23 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 26 stycznia 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr LVIII/23 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 26 stycznia 

2023 r. 

Protokół Nr LVIII/23 z 26 stycznia 2023 r. został przyjęty.  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

Ad 4) Wojska Obrony Terytorialnej i Obrona Cywilna – współpraca gminy  

i stopień przygotowania przed zagrożeniami wewnętrznymi i zewnętrznymi oraz 

usuwania następstw klęsk żywiołowych. Zasoby i struktura. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił temat dyskusji w wystąpieniu, którego treść 

przedłożył na piśmie do protokołu – załącznik nr 6.  

 

- ppłk Maciej Betka, dowódca 122 Batalionu Lekkiej Piechoty w Dolaszewie,   

w swoim wystąpieniu mówił o roli i zadaniach Wojsk Obrony Terytorialnej 

informując między innymi o: 

- roli, zadaniach i misji WOT w siłach zbrojnych kraju,  

- podstawowych zadaniach wykonywanych w ramach obrony bezpośredniej 

miejscowości, w których się znajdują, 

- podstawy działania, ustawy i akty prawne, które regulują zakres działań WOT, 

- zakresie działań 12 Wielkopolskiej Brygady Obrony Terytorialnej oraz 

rejonach działań trzech batalionów wchodzących w skład 12 WBOT,  

- zakresie działań 122 batalionu WBOT, w skład którego wchodzą trzy 

kompanie, a które obejmują 9 powiatów, 

- rodzajach szkoleń dla żołnierzy, zarobkach, 



- zarządzaniu kryzysowym i pomocy społeczeństwu, udziale w  zwalczaniu 

klęsk żywiołowych i likwidacji ich skutków, wsparciu w koordynacji  

i działaniach wojewody,  

- działaniach realizowanych w ostatnim okresie związanych z pandemią, 

przyjmowaniem uchodźców z Ukrainy oraz służbie na granicy z Białorusią,  

- zasadach współdziałania ze służbami w przypadku klęski  żywiołowej.   

 

- Tomasz Michał Tomczak pytał o czas reakcji, ścieżki decyzyjnej, w momencie 

powstania sytuacji kryzysowej, np. w przypadku dużego pożaru lasu?  

 

- ppłk Maciej Betka wyjaśnił, że to pierwsze służby straży pożarnej, na miejscu, 

określają decyzję, co do potrzeby pomocy i takie informacje przekazywane są 

wojewodzie, który podejmuje dalsze decyzje. W takim przypadku są to 

telefoniczne informacje i przekazywane decyzje. Ich pomoc jest udzielana do 

dwóch dób od momentu pozyskania informacji o sytuacji kryzysowej, bo 

żołnierze muszą być powołani do służby.  

 

- Robert Matkowski pytał o zasady powoływania żołnierzy i roli pracodawcy 

danej osoby w zakresie obowiązku udzielania urlopu, zwalniania od pracy itp.  

 

- ppłk Maciej Betka wyjaśnił, że termin powołania na szkolenia wynika  

z rocznego kalendarza szkoleń, natomiast w sytuacjach kryzysowych żołnierze 

otrzymują obowiązek natychmiastowego stawiennictwa i taką informację 

otrzymuje również pracodawca.  

Na pytanie przewodniczącego Rady R. Matkowskiego wyjaśnił, że dolna 

granica wieku osoby, która chciałaby zostać żołnierzem to 18 lat, maksymalny 

wiek 60 lat.  

 

- Witold Zbigniew Perski pytał między innymi na czym polegają działania 

brygady WOT  na granicy w okolicach Terespola, czy jest to współpraca ze 

służbami granicznymi i innymi jednostkami, na czym polegają te działania.  

 

- ppłk Maciej Betka odpowiadając, wyjaśnił między innymi, że batalion składa 

się z ok. 500 żołnierzy, a działania na wschodniej granicy polegają głównie na 

wspólnych patrolach ze strażą graniczną. Ich działania polegają na wsparciu 

służb granicznych.  

 



- Tomasz Michał Tomczak pytał o reakcję pracodawców w przypadku 

powołania pracownika do służby wojskowej.  

 

- ppłk Maciej Betka odpowiadając radnemu T. Tomczakowi podał przykład 

zachowań pracodawców w sytuacji pandemii wyjaśniając, że bywa to różnie. 

Natomiast roczne kalendarze szkoleń ułatwiają planowanie żołnierzowi i jego 

pracodawcy, a sytuacje kryzysowe dotykają wszystkich.  

 

- Robert Matkowski pytał o aspekty, w których samorząd mógłby wesprzeć 

działania WOT.  

 

- ppłk Maciej Betka wyjaśnił, że taka współpraca jest. Pomoc mogłaby być  

w sytuacjach, kiedy szkolenia żołnierzy przebiegałyby na naszych terenach, jak 

również jest otwarty na współpracę przy organizacji szkoleń dla mieszkańców 

czy pracowników zakładów.  

 

- Robert Matkowski udzielił głosu dowódcy Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej 

PSP w Trzciance panu Damianowi Majewskiemu. 

 

- pan Damian Majewski wyjaśnił, że obecnie są prace sejmowe nad aktami 

prawymi, które mają umocować straż pożarną w kontekście zadań w zakresie 

obrony cywilnej, natomiast  zawsze podejmują działania jeżeli są zagrożenia dla 

ludności wynikające z działań człowieka czy natury. Takie działania podejmuje 

PSP, jak i Ochotnicze Straże Pożarne, których na terenie gminy jest sześć. 

Wspomniał o zabezpieczeniu w sprzęt typu plandeki czy łóżka polowe, które 

zabezpieczył samorząd w jednostkach OSP.  

 

- Witold Zbigniew Perski zwrócił uwagę na nowe mundury strażaków.  

  

- pan Damian Majewski potwierdził, że w ubiegłym roku podjęto decyzję na 

temat nowych wzorów umundurowania strażaków państwowej straży pożarnej, 

potwierdzając, że są komfortowe.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (P) przedstawił prezentację, jak wyglądają 

działania Urzędu Miejskiego Trzcianki w zakresie współpracy gminy i stopnia 

przygotowania przed zagrożeniami wewnętrznymi i zewnętrznymi oraz 

usuwania następstw klęsk żywiołowych. Zaznaczając, że wspominana ustawa  



o obronie Ojczyzny uchyliła obowiązujące przepisy o obronie cywilnej, 

niemniej wcześniej opracowane plany są w mocy obowiązującej.  

W przygotowaniu są nowe przepisy o ochronie ludności i stanie klęski 

żywiołowej.  Następnie przedstawił podstawowe zadania samorządu, tj. zadania 

dot. rejestracji wojskowej, organizacji kwalifikacji wojskowej, zadania  

w zakresie mobilizacji i w czasie wojny tzw. akcja kurierska oraz świadczenia 

obrony w czasie pokoju. Wyjaśnił, że obecnie głównym dokumentem na czas 

wystąpienia zagrożeń jest Plan Zarządzania Kryzysowego Gminy Trzcianka, 

który jest realizowany przez gminny zespół zarządzania kryzysowego i jakie 

zadania w ramach tego planu należy realizować, kto wchodzi w skład ww. 

zespołu. W dalszej części wystąpienia podał przykłady działań podjętych przez 

gminę. Wspomniał o systemie alarmowania na wypadek zagrożeń, planie 

przemieszczania stanowiska kierowania, planie dystrybucji jodku potasu, planie 

ochrony zabytków, jak i bazie sił i środków, które mogłyby być wykorzystane  

w sytuacji kryzysowej. Następnie wspomniał o planie operacyjnym 

funkcjonowania gminy Trzcianka w warunkach zewnętrznego zagrożenia, który 

jest dokumentem zastrzeżonym.   

 

 - Robert Matkowski zwrócił uwagę, że temat jest rozległy. Na sesji poruszono 

mały fragment obrony cywilnej. Podziękował gościom i obecnym na sali za 

udział w dyskusji.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy.  

 

Ad 5 i 6) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finan-

sowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035 oraz projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji do obu projektów uchwał, 

załącznik nr 7 i 8.  Radnym przekazano pismo burmistrza Trzcianki  

z 22.02.2023 r. FN. 3021.2.2023.IZ w sprawie zmian w ww. projektach. Pismo 

stanowi załącznik nr 9.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski omówił proponowane, większe zmiany do 

budżetu gminy na 2023 rok: 

  - wprowadzenie 2.025.000 zł dofinansowania na realizację programu „Ciepłe 

Mieszkanie”; 



  - wprowadzenie symbolicznej kwoty 1.000 zł na rzecz budowy Środowiskowe-

go Domu Samopomocy, pozwalającej na rozpoczęcie postępowania przetargo-

wego; 

 - przesunięcie 150.000 zł z budowy ul. Poniatowskiego na rzecz waloryzacji 

wynagrodzenia dla wykonawców zadaszonych boisk w Białej i Łomnicy; 

- proponowane zmiany, po rozstrzygnięciu przetargu na utrzymanie czystości  

w mieście, środki zabezpieczone w budżecie są niższe od kwoty przetargowej. 

   

- Witold Zbigniew Perski pytał o rozmowy z wykonawcą hal sportowych na 

temat waloryzacji wynagrodzenia, który wystąpił o 8%, a proponuje się 3,5%, 

czy się na to zgadza?  Czy w przypadku, kiedy wykonawca będzie obstawał 

przy swojej propozycji 8%, gmina będzie miała takie środki?  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że wykonawcy chcą polubownie 

załatwić tę sprawę, jakiejkolwiek waloryzacji stawek, aby nie ponosić 

większych strat, a gmina ma możliwości zdjęcia kwoty z budowy  

ul. Poniatowskiego, zakładając, że nie dojdzie do sytuacji, że trzeba będzie 

waloryzować wynagrodzenie. Wykonawca nie mógł przewidzieć wzrostu 

kosztów.  

 

- Edward Joachimiak prosił o szczegółową informację dot. zmniejszenia  

o 363.000 zł wydatków na odbiór odpadów komunalnych  i zwiększenie o tą 

kwotę wydatków na oczyszczanie miasta i wsi, z czego zrezygnowano?  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że umniejszono wydatki na usługę 

odbioru odpadów komunalnych. Przetarg rozpisano na pół roku. W budżecie 

zabezpieczono ok. 10 mln zł, umowa półroczna wynosi 4.777.000 zł. Na ten 

czas są tu wolne środki, które będą potrzebne na kolejne pół roku.  

 

- Wincenty Seweryn Kilian pytał o zwiększenie własnych środków na budowę 

hal sportowych w Białej i Łomnicy czy są to jedyne środki własne, jakie 

przeznaczamy na to zadania, czy są jeszcze jakieś inne, w sumie jaka to jest 

kwota, zadanie miało być robione ze środków zewnętrznych.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że 150.000 zł przenosi się  

z realizacji ul. Poniatowskiego, a ok. 20.000 zł pochodzi z lokat środków. Są to 



jedyne środki własne na to zadanie, poza wodociągiem w Łomnicy, który był 

realizowany osobno, do którego przyłączono halę.   

 

- Marta Elżbieta Matkowska zwróciła uwagę na kwestie remontu hangaru nad 

jeziorem, mając obawy czy wystarczy środków, skoro uszczupla się środki 

własne, np. z lokat.   

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że dochody z lokat środków 

pochodzących z RFIL muszą być przeznaczone na wydatki inwestycyjne. Nie 

ma możliwości na wydatki bieżące.  

Innych głosów nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zmniejsza się o kwotę 1.000,00 zł wydatki na utrzymanie infrastruktury 

publicznej (dział 710 rozdział 71095 § 4300), a zwiększa się wydatki na zakup 

materiałów i wyposażenia do pielęgnacji zieleni na potrzeby wsi Biernatowo 

(dział 900 rozdział 90004 § 4210). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał 

Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zmniejsza się o kwotę 363.571,18 zł wydatki na usługę odbioru odpadów 

komunalnych (środki własne gminy w dziale 900 rozdział 90002 § 4300),  

a zwiększa się o kwotę 363.571,18 zł wydatki na oczyszczanie miasta i wsi 

(dział 900 rozdział 90003 § 4300); dodaje się punkt 13 dotyczący załącznika 

dochodów i wydatków na gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Głosowano w sprawie: 

W planie przychodów budżetu na 2023 rok przenosi się kwotę 373.630,62 zł  

z § 905 do § 950 (wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy) 

stanowiącą niewykorzystane w 2022 roku środki ze sprzedaży węgla po 

preferencyjnej cenie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Głosowano w sprawie: 

W § 1. po wyrazie „zmienionym” dodaje się wyrazy „uchwałą Nr LVIII/608/23 

Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 stycznia 2023 r.”.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 



Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec. 

 

Głosowano w sprawie: 

W związku ze zmianami w uchwale budżetowej wprowadza sie zmian  

w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

gminy Trzcianka na lata 2023-2035 w załączniku Nr 1 - Wieloletnia Prognoza 

Finansowa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał 

Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Głosowano w sprawie: 

W załączniku Nr 2 - Wykaz przedsięwzięć do WPF przedsięwzięcie  

w wydatkach bieżących pn. "Odbiór i zagospodarowanie odpadów stałych  

z terenów administracyjnych przez Zamawiającego, a także usługi polegające na 

utrzymanie czystości i porządku terenów publicznych gminy Trzcianka", 

zwiększa się: limit wydatków 2023 roku o kwotę 363.571,18 zł, limit wydatków 

2024 roku o kwotę 25.990,46 zł, łączne nakłady oraz limit zobowiązań o kwotę 

389.561,64 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał 

Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska 



NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2023-2035.  

 

Uchwała Nr LX/624/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035 została 

podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 10.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał 

Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Uchwała Nr LX/625/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2023 rok została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 11. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Józef 

Łastowski, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  



 

Ad 7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVI/118/15 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży 

lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Trzcianka oraz bonifikat 

przysługujących ich nabywcom. 

 

W dyskusji wzięli udział:  

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku nr 12. 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że w gminie obowiązuje uchwała dot. 

sprzedaży mieszkań, będących  w zasobach gminy, ze znacznymi bonifikatami, 

tj. 90% dla najemcy i 99% dla wszystkich najemców w jednym budynku, przy 

jednoczesnym zakupie, oraz przy sprzedaży ostatniego lokalu. Możliwość ta 

wygaśnie z końcem roku. Na kolejny rok będzie wypracowywana nowa zasada 

sprzedaży lokali komunalnych.  

 

- Jadwiga Durejko prosiła o potwierdzenie czy jest to działanie mobilizujące do 

wykupu mieszkania.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski potwierdził, że chcieliby w kolejnych latach 

wprowadzić inne zasady, obecna bonifikata jest bardzo duża i chcieliby tą 

uchwałą przypomnieć o obowiązujących bonifikatach.  

 

- Marcin Buśka uzupełnił, że gmina ponosi również koszty przygotowania do 

sprzedaży takiego lokalu.  

 

- Robert Matkowski podsumował, że jest to sygnał dla najemców, którzy 

chcieliby wykupić swoje mieszkanie, że mają czas do końca roku.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVI/118/15 Rady Miejskiej Trzcianki 

z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali 

mieszkalnych stanowiących własność gminy Trzcianka oraz bonifikat 

przysługujących ich nabywcom. 

 

Uchwała Nr LX/626/23 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

Nr XVI/118/15 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie 

określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy 



Trzcianka oraz bonifikat przysługujących ich nabywcom została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, 

Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Czarnecki 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Ad 8) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/463/14 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie przystąpienia gminy 

Trzcianka do stowarzyszenia Polski Związek Emerytów, Rencistów  

i Inwalidów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku nr 14. 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że ta i kolejna uchwała jest związana  

z realizacją uchwały budżetowej, w której zwiększono składki do tych dwóch 

stowarzyszeń.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/463/14 Rady Miejskiej Trzcianki 

z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka do 

stowarzyszenia Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów. 

 

Uchwała Nr LX/627/23 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniającej uchwałę  

Nr LX/463/14 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 24 kwietnia 2014 r. w sprawie 

przystąpienia gminy Trzcianka do stowarzyszenia Polski Związek Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 15. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Ad 9) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXVII/514/14 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 23 października 2014 r. w sprawie przystąpienia 

gminy Trzcianka do stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku  

w Trzciance. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku nr 16. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXVII/514/14 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 23 października 2014 r. w sprawie przystąpienia gminy 

Trzcianka do stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku w Trzciance. 

 

Uchwała Nr LX/628/23 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

Nr LXVII/514/14 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 23 października 2014 r.  

w sprawie przystąpienia gminy Trzcianka do stowarzyszenia Uniwersytet 

Trzeciego Wieku w Trzciance została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 

17. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  



 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego na terenie gminy Trzcianka. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku nr 18. 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski omówił projekt uchwały wyjaśniając, że jest to 

umiejscowienie nowego przystanku przy drodze powiatowej, przy nowym 

osiedlu mieszkalnych, przy drodze do Łomnicy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie gminy Trzcianka. 

 

Uchwała Nr LX/629/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie gminy 

Trzcianka została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 19. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec.  

 

Ad 11)  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/145/04 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 24 marca 2004 r. w sprawie ustalenia diet dla 

radnych Rady Miejskiej Trzcianki. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinie komisji, jak w załączniku nr 20. 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że uchwała związana jest ze zmianą 



tzw. kilometrówki tj. do ustalenia kosztu używana pojazdu prywatnego do celów 

służbowych.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/145/04 Rady Miejskiej Trzcianki 

z dnia 24 marca 2004 r. w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej 

Trzcianki. 

 

Uchwała Nr LX/630/23 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

Nr XX/145/04 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 24 marca 2004 r. w sprawie 

ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej Trzcianki  została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 21. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, 

Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, 

Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (3) 

Marek Dąbrowski, Janina Kamińska, Wiesław Natkaniec  

 

Ad 12) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

Radnym przekazano pisemną informację wraz z materiałami na sesję.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Wojciech Jaworski uzupełniająco dodał, że w międzyczasie   

  ogłoszone zostały przetargi: 

- na budowę bieżni lekkoatletycznej, 7 marca będą wyniki przetargu; 

- na przebudowę skrzyżowania ul. Mickiewicza-Staszica, 8 marca wyniki  

  przetargu; 

  - na profilowanie dróg. 8 marca będą wyniki przetargu; 

  - do 3 marca potrwa przetarg na opracowanie projektu technicznego drogi dla  

    rowerów z Siedliska do Trzcianki. 

 



- Robert Matkowski prosił o przeniesienie postu, na profil oficjalny gminy, dot. 

budowy ronda w Trzciance.  

 

Ad 13) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Robert Matkowski poinformował, że wszystkie pisma są publikowane na 

eSesja.pl zakładka informator. Przedstawił zaproszenie na debatę pokoleń, która 

została zaplanowana na 3.03.2023 r. godz. 12
00

, zachęcając radnych do udziału 

w niej.  

 

Ad 14) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marta Elżbieta Matkowska złożyła wniosek, jak w załączniku nr 22. 

 

- Witold Zbigniew Perski zabrał głos w imieniu sołtysa sołectwa Sarcz  

w temacie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który prosił  

o przygotowanie uchwały obejmującej Sarcz, bez terenów przy ul. Za Jeziorem. 

Zasadnym jest powstanie planów odnośnie dróg, aby mogły być remontowane  

z funduszu sołeckiego.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) zwróciła uwagę, że na początku sesji 

w tym temacie „zagrano” kartą SIM, skoro burmistrz wie, że najpierw SIM będą 

powstawać w Białej.  

 

- Robert Matkowski zwrócił uwagę, że wnioski zostaną złożone na piśmie.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że tematy nie są łączone. Natomiast 

między planem nad jeziorem Logo i kończonym planem nad jeziorem Sarcze 

jest teren zaproponowanym dzisiaj planem. Mieszczą się tam tereny planowane 

pod SIM i nikt nie odstąpił od planów budowania tam mieszkań, przy ul. Za 

Jeziorem.  

 

Ad 15) Zamknięcie obrad. 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady Robert 

Matkowski zamknął obrady.  

Raport głosowań przeprowadzonych podczas sesji stanowi załącznik nr 23.  

 

        Przewodniczący 

Rady Miejskiej Trzcianki  

Robert Matkowski 

Przygotował(a): insp. Marzena Domagała 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


